

Amazing CHINA 中国

7D6N

上海现代和历史融合之旅

上海/常熟/苏州/无锡/杭州/乌镇/东方盐湖城

SHANGHAI: A JOURNEY THROUGH MODERNITY AND HISTORY
(SHANGHAI/CHANGSHU/WUXI/HANGZHOU/WUZHEN/
ORIENTAL SALT LAKE CITY)

Penang ✈️ Shanghai Tour Code: PCSS-7A



China
中国



独家赠送 EXCLUSIVE ARRANGEMENT

- 汉服体验+无人机航拍
- Hanfu Experience + Drone Travel Photography
- 1.5分钟欢乐时光微电影
- 1.5-minute Happy Moments Microfilm
- 10寸全家福照
- 10-inch Family Portrait



Disneytown
迪士尼小镇



*Picture shown are for illustration purpose only
*图片仅供参考

Roasted Duck
招牌烤鸭



*Picture shown are for illustration purpose only
*图片仅供参考

Experience
Traditional Chinese Hanfu
中国传统汉服体验

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Oriental Salt Lake City
东方盐湖城



Nanjing Road Pedestrian Street
南京路步行街



Yuyuan City God Temple Business District
豫园城隍庙商圈



Wuzhen Water Town
乌镇水乡东栅景区



精简行程

第一天 槟城 ✈️ 中转城市 ✈️ 上海 (机上用餐/一晚)

- ☑ 比斯特购物村
- ☑ 迪斯尼小镇

第二天 上海 🚗 (100公里) 苏州 🚗 (45公里) 无锡 (早/午/晚)

- ☑ 唐伯虎园林
- ☑ 相门古城墙
- ☑ 仓街 (苏州最新时尚网红街)
- ☑ 惠山古镇
- ☑ 蠡湖公园

第三天 无锡 🚗 (130公里) 盐湖城 (早/午/晚)

- ☑ 东方莫奈花园~原生花花谷奇缘
(3-6月、9-11月)
*12月改景区内金坛刻纸DIY
- ☑ 魏晋古风仙镇~东方盐湖城 (穿越千年之旅)
- 中国传统汉服体验
- 独家穿越旅拍 (摄影摄像双机位+无人机)
- 送1.5分钟全团客人欢乐时光微电影
- 送10寸团体全家福照 (每人一张)
- 必看王牌演出《逍遥游》-冬季停演
- 打卡拍照《梨花幻境》

第四天 盐湖城 🚗 (230公里) 杭州 (早/午/晚)

- ☑ 东方盐湖城自由活动 (自行拍照打卡)
- ☑ 西湖风景名胜 (金牛出水、西湖天地)
- ☑ 帝王御花园柳浪闻莺

第五天 杭州 🚗 (82公里) 乌镇 🚗 (128公里) 上海 (早/午/晚)

- ☑ 西湖十景之龙井问茶, 体验网红茶园采茶
- ☑ 乌镇水乡东栅景区
- ☑ 豫园城隍庙商圈
- ☑ 南京路步行街

第六天 上海 (早/午/晚)

- ☑ 全天自由活动

第七天 上海 ✈️ 中转城市 ✈️ 槟城 (早/午/机上用餐)

- ☑ 新天地石库门张园

观光景点:

上海

- ◆ **豫园城隍庙商圈** - 走进上海老街, 您仿佛回到了100年前上海的繁华集市。这条豫园文化旅游区内风格独具的, 集旅游观光、购物消费、休闲娱乐、文化展示于一体的多功能特色街, 历史上曾以庙前大街为名, 汇集了一批上海最早的钱庄、金店、银楼、酒肆、茶馆、戏楼、商行, 一直是连接十六铺 (小东门) 和城隍庙、豫园地区的人流走廊。
- ◆ **南京路** - 是中国上海市黄浦区境内东西向道路, 位于黄浦区北部, 连接了中山东一路和西藏中路, 是上海开埠后最早修筑的道路之一, 有“中华商业第一街”的誉称。

苏州

- ◆ **相门古城墙遗址+登古城墙** - 相门原名匠门, 位于江苏苏州城东, 因曾是各种手工工匠聚居之地而名。据传吴王阖闾曾命铸剑高手干将于此设炉铸剑, 故又名干将门。后称“相门”是音的转变。
- ◆ **唐伯虎园林** - 是一处始建于明代的古典园林建筑, 是江南第一才地, 很多游客慕名而来。

东方盐湖城

- ◆ **东方盐湖城** - 东方盐湖度假村位于中国道教名山金坛茅山。围绕“山、水、盐、茶、药、泉”、道教文化、金坛地缘文化等特色资源优势。投资方投资约百亿元, 全力打造面积27.8平方公里的国家级景观养生旅游度假区。
- ◆ **必看王牌演出《逍遥游》** - 是一场融合了水幕、光影、特技、音乐与舞蹈的实景演出, 《定风波》《将进酒》《庄周梦蝶》《竹林七贤》几个篇章带领我们穿越千年, 进入诗人的时代与梦境。
- ◆ **打卡拍照《梨花幻境》** - 烟雾缭绕, 流光溢彩, 非常适合夜游体验, 还有高颜值NPC巡回互动, 宛若身处仙境~太绝了。
- ◆ **花谷奇缘** - 华东地区特色的“花”主题原创景区, 匠心打造花神园、法国花园、荷兰花园、玫瑰花园、梦幻花园、儿童花园、萌宠花园、半山花田、音乐花园等十大特色精品花园及一大原生花海。

无锡

- ◆ **惠山古镇** - 初建于南宋绍兴二年, 被誉为“江淮第一楼”。泰州望海楼公园占地面积约100亩, 园内主要建设望海楼、州城墙遗址。其中, 作为主要景点的望海楼位于公园东南角, 楼高30多米, 取宋代建筑风格, 外观三层环廊, 主体色彩取栗壳、青灰二色, 古朴典雅。

乌镇

- ◆ **乌镇** - 位于浙江省嘉兴桐乡市, 毗邻京杭大运河, 并有公路直通江苏、苏州和桐乡市区, 亚热带季风气候, 4.92平方公里, 以商务旅游、休闲度假为主, 是AAAAA景区, 著名景点有茅盾纪念馆、禧庆堂、草木本色染坊等。街区内的名胜古迹、手工作坊、经典展馆、民俗风情、休闲场所让人流连忘返, 自然风光美不胜收。

杭州

- ◆ **西湖风景区** - 秀丽的湖光山色和众多的名胜古迹闻名中外, 是中国著名的旅游胜地, 也被誉为人间天堂。2011年6月24日“中国杭州西湖文化景观”正式被列入《世界遗产名录》。
- ◆ **柳浪闻莺** - 南宋时为帝王御花园, 称聚景园, 清代恢复柳浪闻莺旧景。现为柳浪闻莺公园, 地处西湖东南隅湖岸, 占地约二十一公顷。园林布局开朗、清新、雅丽、朴实。柳丛衬托着紫楠、雪松、广玉兰及碧桃、海棠、月季等异木名花。是欣赏西子浓妆淡抹的观景佳地, 临水眺望, 视野开阔, 空气清新, 令人心旷神怡。



✓ 6早餐 / 5午餐 / 3晚餐

风味餐:

- ★ 姑苏风味
- ★ 招牌烤鸭风味
- ★ 叫花鸡风味
- ★ 酱排骨风味
- ★ 农庄风味
- ★ 小笼包风味
- ★ 仙镇风味



酒店住宿 (6晚)

- ✓ 无锡曙光酒店或同级 x1晚
- ✓ 众安假日酒店或同级 x1晚
- ✓ 山林美景松桂里酒店或同级 x1晚
- ✓ 上海格集曼酒店或同级 x3晚

自费项目: 无锡南长古街道+摄影师跟拍私人照 (送每人10张电子美照)+
杭州银泰IN 77最火最时尚街区逛街+上海ERA时空之旅飞车秀+
外滩万国博览建筑群 (人民币450/人)

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。



SCHEDULE

D1 PENANG ✈️ TRANSIT CITY ✈️ SHANGHAI (MOB/-/D)

- ☑️ Overnight on board

D2 SHANGHAI (100km) SUZHOU (45km) WUXI (B/L/D)

- ☑️ Tang Bohu Garden
- ☑️ Xiangmen Ancient City Wall
- ☑️ Cangjie Street (Famous Street)
- ☑️ Huishan Ancient Town
- ☑️ Lihu Park

D3 WUXI (130km) SALT LAKE CITY (B/L/D)

- ☑️ Oriental Monet's Garden (Jardin Admirable Tourist Resort)
- *March-June & September-November
- *In December, replaced with Jintan Paper-cutting DIY within the scenic area
- ☑️ Oriental Salt Lake City (A Journey Through a Thousand Years)
- Experience Traditional Chinese Hanfu
- Exclusive Time-Travel Photography (Dual-camera Photography & Videography + Drone)
- Receive a 1.5-minute Group Happy Moments Microfilm
- Receive a 10-inch Group Family Photo (1 per pax)
- Must-see Signature Performance "Xiaoyao You"
- *Winter performances suspended
- Pear Blossom Wonderland (Photo Spot)

D4 SALT LAKE CITY (230km) HANGZHOU (B/L/-)

- ☑️ Free Activities at Oriental Salt Lake City (Self-guided photo spots)
- ☑️ West Lake Scenic Area (Golden Ox Spouting Water, West Lake Tiandi)
- ☑️ Emperor Qianlong's Imperial Garden (Liulang Wenyong)

D5 HANGZHOU (82km) WUZHEN (128km) SHANGHAI (B/L/-)

- ☑️ Enjoying tea at Dragon Well (Experience Picking Tea)
- ☑️ Wuzhen Water Town (Dongzha scenic area)
- ☑️ Yuyuan City God Temple Business District
- ☑️ Nanjing Road Pedestrian Street

D6 SHANGHAI (B/-/-)

- ☑️ Free and Easy Day

D7 SHANGHAI ✈️ TRANSIT CITY ✈️ PENANG (B/L/MOB)

- ☑️ Shikuman



✓ 6 Breakfasts / 5 Lunches / 3 Dinners

Special Cuisine: ★ Signature Roast Duck Flavor
 ★ Suzhou Flavor ★ Farmhouse Flavor
 ★ Xiaolongbao Flavor ★ Fairy Town Flavor
 ★ Braised Pork Ribs Flavor ★ Beggar's Chicken Flavor

TOURIST ATTRACTIONS:

SHANGHAI

- ◆ **Yuyuan City God Temple Business District** - Stepping into the old streets of Shanghai, you feel like you've traveled back to the bustling market of Shanghai 100 years ago. Historically known as Temple Front Street, it was home to some of Shanghai's earliest banks, jewelry shops, silver houses, taverns, teahouses, theaters, and businesses.
- ◆ **Nanjing Road** - Located in the Huangpu District of Shanghai, Nanjing Road runs east-west and connects Zhongshan East Road and Tibet Middle Road. It is one of the earliest roads constructed after the opening of Shanghai, earning the reputation as "China's No. 1 Commercial Street."

SUZHOU

- ◆ **Xiangmen Ancient City Wall + Climbing the Ancient City Wall** - Stepping into the old streets of Shanghai, you feel like you've traveled back to the bustling market of Shanghai 100 years ago. Historically known as Temple Front Street, it was home to some of Shanghai's earliest banks, jewelry shops, silver houses, taverns, teahouses, theaters, and businesses.
- ◆ **Tang Bohu Garden** - This classical garden, originally built in the Ming Dynasty, is known as the birthplace of Jiangnan's foremost talent. Many tourists come to visit because of its fame.

ORIENTAL SALT LAKE CITY

- ◆ **Oriental Salt Lake City** - Built around the unique resources of Maoshan, including "mountains, waters, salt, tea, medicine, and springs," as well as Daoist culture and the geographical culture of Jintan, with an investment of nearly 10 billion yuan. It is hailed as the "first blessed land, the eighth heaven" admired by ancient and modern literati and Daoists. Palaces and temples are scattered throughout, and the lake and mountain scenery are magnificent.
- ◆ **Signature Performance "Xiaoyao You"** - A live performance that combines water curtains, light and shadow effects, special effects, music, and dance. Chapters such as "The Settled Wind," "Drinking Alone Under the Moon," "Zhuang Zhou's Dream of a Butterfly," and "Seven Sages of the Bamboo Grove" lead us through a thousand years, into the era and dreams of poets.
- ◆ **Pear Blossom Wonderland** - Enveloped in mist and colorful lights, perfect for a nighttime experience. There are also high-quality NPC interactions, making it feel like being in a fairyland.
- ◆ **Jardin Admirable Tourist Resort** - A unique "flower" themed original scenic area in East China, featuring ten characteristic boutique gardens including the Flower God Garden, French Garden, Dutch Garden, Rose Garden, Dream Garden, Children's Garden, Cute Pet Garden, Half-Mountain Flower Field, and Music Garden, as well as a large original floral sea.

WUXI

- ◆ **Huishan Ancient Town** - Initially constructed in the second year of the Southern Song Dynasty's Shaoqing era, acclaimed as the "Number One Tower of the Jianghuai Region." Among them, the prominent Wanghai Tower stands at the southeast corner of the park, towering over 30 meters high. It follows the architectural style of the Song Dynasty, with a three-story circular corridor and a main color scheme of chestnut and bluish-gray, presenting a quaint and elegant appearance.

WUZHEN

- ◆ **Wuzhen** - Located in Tongxiang City, Jiaying, Zhejiang Province, is adjacent to the Beijing-Hangzhou Grand Canal, with highways connecting to Jiangsu, Suzhou, and Tongxiang City. The scenic spots, handicraft workshops, classic exhibitions, folk customs, and leisure venues within the area make it a place where visitors often linger, with beautiful natural scenery adding to its charm.

HANGZHOU

- ◆ **West Lake Scenic Area** - Renowned both domestically and internationally for its beautiful lake views and numerous famous historical sites, West Lake is a famous tourist destination in China, often referred to as a paradise on Earth. On June 24, 2011, the "Cultural Landscape of West Lake, Hangzhou, China" was officially inscribed on the UNESCO World Heritage List.
- ◆ **Liulang Wenyong Park** - During the Southern Song Dynasty, it served as an imperial garden known as Jujing Garden. In the Qing Dynasty, the old scenes of Liulang Wenyong were restored. The garden layout is spacious, fresh, elegant, and simple. Willows complement purple nanmu trees, cedar trees, magnolias, peaches, cherry blossoms, and roses.



HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- ✓ Wuxi The Hotel V or similar x 1 Night
- ✓ Maoshan Oriental Salt Lake City Songguli Hotel or similar x 1 Night
- ✓ Hangzhou Xiaoshan Zhong'an Holiday Inn Hotel or similar x 1 Night
- ✓ Shanghai Gmile Hotel or similar x 3 Nights

Optional Tour : Wuxi Nanchang Ancient Street + Private Photo Shoot with a Photographer (includes 10 soft-copy photos per person) + Shopping at the Most Popular and Trendy IN 77 Shopping District in Hangzhou + Shanghai ERA Intersection of Time Acrobatic Show + The Bund's World Expo Exhibition (450 RMB per person)

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
 Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 上海 SHANGHAI ·



货币 Currency 	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate 	10 CNY = MYR 6.80 10 元 = 马币 6.80 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	China : +86 中国 : +86
电压 Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different 	China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 10°C ~ 25°C	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 33°C ~ 22°C	<input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 24°C ~ 9°C
			<input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 10°C ~ -3°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>
飞机型号 Aircraft Type 			
	A330 Boeing 737		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight: 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL: 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

